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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till arbetsmarknads- och etableringsminister Ylva Johansson (S)

2016/17:411 Sysselsättningsfasen 

Innan valet berättade Socialdemokraterna gärna att de hade ett mycket bättre 
alternativ gällande sysselsättningsfasen, tidigare fas 3. För cirka ett år sedan 
kom också ett pressmeddelande om att inga nya arbetssökande skulle anvisas 
till sysselsättningsfasen. Dessa skulle i stället beredas andra möjligheter till stöd 
om de hade varit utan arbete under en längre period. I dag är exempelvis hela 
15 procent öppet arbetslösa i Flens kommun.

Men vad har egentligen skett på området för inskrivna och för de företag som 
tidigare varit inblandade i sysselsättningsfasen? 

Med anledning av detta vill jag fråga arbetsmarknads- och etableringsminister 
Ylva Johansson:

 

1. Vilka åtgärder har ministern och regeringen vidtagit för dem som står 
längst från arbetsmarknaden?

2. Vad har dessa åtgärder resulterat i för de engagerade företagen och de 
inskrivna personerna i sysselsättningsfasen?

………………………………………

Lotta Finstorp (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2017-03-30
Besvaras senast
2017-04-20


